
 
Zápis č. 9/2011 (71) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 24. 10. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., 
Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich, Bc. P. Peroutka (celkem 8 členů AS) 

Omluveni: Ing. D. Malaník, Bc. T. Javořík  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Roman Prokop, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 

RNDr. Jan Ostravský, CSc., Bc. Eva Navrátilová, Monika Eliášová Krištofová, 
DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor 
Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

5. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. – 30. 9. 2010.  

6. Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015. 

7. Různé. 

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. 
 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek. 

• Ing. Gerlich se dotazoval na konstanty pro výpočet výše stipendií pro doktorandy. Tato 
problematika byla projednána na zasedání vedení FAI. Pro motivaci studentů DSP děkan 
navrhl ponechat konstanty pro výpočet stipendií stejné, jako byly v loňském roce.  

• Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB: 

- Byla podána oficiální žádost ÚVI (FT) o zřízení nové fakulty. Vedení FT i AS FT se 
staví k tomuto návrhu negativně. 

- Bylo vyhlášeno výběrové řízení na ředitele Kolejí a menz UTB. 

- Bylo vyhlášeno výběrové řízení na právníka UTB. 
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- AS UTB schválil Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, 
vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti UTB ve Zlíně pro rok 2012. 

- AS UTB schválil navržené zastoupení UTB v Radě vysokých škol. Za FAI byl do RVŠ 
zvolen Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 

- Ing. Pleva přednesl stížnosti studentů na stravování v menze. Požádal o zveřejňování 
všech zápisů komise pro ubytování a stravování na webu univerzity. 

 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Žádné informace nebyly předneseny. 

ad 3)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 
Tato směrnice byla projednána na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI. Zápis ze 
zasedání LK byl rozeslán členům AS FAI. Dr. Chramcov zapracoval do dokumentu navržené 
změny. Důležitým závěrem ze zasedání LK bylo, že pro studijní obor Informační technologie 
v administrativě nebude prominuta přijímací zkouška. Ve spojitosti s touto změnou navrhl prod. 
Ostravský, aby bylo ve směrnici dodatečně zdůrazněno, že všichni uchazeči o studijní obor ITA se 
podrobí přijímací zkoušce.  

Návrh usnesení AS FAI  71/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika ve verzi po 
zasedání LK AS FAI s těmito změnami: v odstavci 3.1 se druhá věta nahrazuje: „Všichni 
uchazeči o studijní obor ITA se podrobí přijímací zkoušce.  Uchazeči, kteří získají u přijímací 
zkoušky min. 20 bodů, prospěli u přijímací zkoušky a budou uvedeni v celkovém pořadí.“ 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 71/1    
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika ve verzi 
po zasedání LK AS FAI s těmito změnami: v odstavci 3.1 se druhá věta nahrazuje: „Všichni 
uchazeči o studijní obor ITA se podrobí přijímací zkoušce.  Uchazeči, kteří získají u přijímací 
zkoušky min. 20 bodů, prospěli u přijímací zkoušky a budou uvedeni v celkovém pořadí.“ 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní 
obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
Uvedená směrnice vycházela ze směrnice z loňského roku a z doporučení mezinárodního 
oddělení. Návrh byl projednán na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI. Zápis ze 
zasedání byl rozeslán členům AS FAI. Změny se týkaly pouze poplatku za studium, který je 
možno vybírat až po zapsání se do studia. Dodatečná změna se týkala doplnění odstavce č. 4 o 
větu: „ V odůvodněných případech bude termín zápisu stanoven individuálně.“ 
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Návrh usnesení AS FAI  71/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Informační a 
řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce ve verzi po zasedání LK AS FAI 
s doplněním odstavce 4 o větu: „V odůvodněných případech bude termín zápisu stanoven 
individuálně.“ 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 71/2    
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Informační a 
řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce ve verzi po zasedání LK AS FAI 
s doplněním odstavce 4 o větu: „V odůvodněných případech bude termín zápisu stanoven 
individuálně.“ 

ad 5) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2011.  
Tajemnice FAI ve stručnosti členy AS FAI seznámila s předkládanou Průběžnou zprávou o 
hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2011. Poté proběhla diskuse k jednotlivým článkům a 
tabulkám, která se zaměřila také na nesrovnalosti s financováním Noci vědců 2011. Tento 
problém bude projednán s kancléřkou UTB popřípadě na zasedání EK AS UTB.  

Návrh usnesení AS FAI 71/3 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2011.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 71/3  
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2011. 

Ad 6) Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015.  
V únoru 2012 proběhnou volby do AS FAI pro funkční období 2012-2015. Z důvodu nízké 
účasti studentů u voleb bylo navrženo zavést elektronické hlasování. Na zasedání AS FAI byl 
přizván Dr. Šilhavý, který se elektronickým volebním systémem zabýval v rámci své disertační 
práce a se kterým byla předjednána možnost vytvoření obdobného systému pro účely AS FAI. 
Pro ověření Dr. Chramcov navrhl v prvé řadě vytvoření ankety na webových stránkách FAI 
v systému, ve kterém by následně měly fungovat volby. Proběhla diskuse.  
 
Odchází prod. Ostravský, Bc. Navrátilová a doc. Sysel. 
 
Dr. Chramcov nastínil další postup přípravy elektronických voleb. V 12/2011 proběhne 
elektronická anketa, studenti o ní budou informováni e-mailem. Na anketě se ověří schopnost 
fungování. V 1/2012 budou projednány procesní záležitosti elektronických voleb. 
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Ad 7) Různé. 

V bodu různé nebyl žádný příspěvek. 

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn.  

 
Ve Zlíně dne 27. 10. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


